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Zápis 
o průběhu zasedání zastupitelstva obce konaného dne 11. 9. 2007 
v zasedací místnosti Obecního úřadu Havraníky v 17.00 hodin. 

 
Starostka Jaroslava Šalomounová zahájila zasedání Zastupitelstva obce Havraníky (dále jen  
„zastupitelstvo obce“)  v 17.00 hod. a všechny přítomné přivítala. 
 
Bod č. 1 
Technický bod 
 
Starostka konstatovala, že informace o konání  zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního 
úřadu a na internetových stránkách 5. 9. 2007 a dále konstatovala, že je přítomna nadpoloviční 
většina členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 
 
Přítomni: Marie Štolová, Tomáš Šalomoun, Jaroslava Šalomounová, Jana Pölderlová, Radoslav 
Fousek, Bohumír Pecina, Libor Novotný 
Omluveni:  
Nepřítomni:  
 
Zapisovatelem byl jmenován Tomáš Šalomoun. 
 
Starostka vyzvala zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu zasedání 
zastupitelstva obce. Navrženi byli Radoslav Fousek, Libor Novotný a Jana Pölderlová, kteří 
vyslovili souhlas. 
 
Usnesení č. 64/2007: 
Zastupitelstvo obce Havraníky schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu zasedání zastupitelstva 
obce Radoslava Fouska, Libora Novotného a Janu Pölderlovou. 
 
Hlasování: pro – proti – zdržel se 
  7 – 0 – 0 
 
Starostka přednesla návrh programu zasedání. 
 
Usnesení č. 65/2007: 
Zastupitelstvo schvaluje následující program zasedání zastupitelstva obce Havraníky: 

1. Úvod 
2. Kontrola plnění zadaných úkolů 
3. Projednání a schválení rozpočtového opatření č.2 
4. Zřízení pořádkové komise 
5. Projednání a schválení veřejnoprávní smlouvy s Městem Znojmem, o projednávání 

přestupků 
6. Projednání pomoci při výkopu splaškové kanalizace k budově č. p. 95 
7. Nabídka na odkup akcií České spořitelny. 
8. Projednání dohody o pracovní činnosti pro paní Malačkovou L. 
9. Projednání nabídky na výměnu vodoměrů 
10. Projednání a výběr dodavatelské firmy na opravu místní komunikace ke hřbitovu 
11. Různé 
12. Usnesení, závěr 
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Hlasování:  pro – proti – zdržel se 
   7 – 0 – 0 
 
Bod č. 2 
Kontrola plnění zadaných úkolů 
Starostka informovala zastupitele o plnění úkolů zadaných zastupitelstvem: 

• Dotazem na MÚ Znojmo bylo zjištěno, že obec nemá nárok na vrácení části peněz 
z projednávání přestupků. Dále bylo zjištěno, že JUDr. Pivovarčík by poskytl obci službu 
projednávání v oblasti přestupků za cenu 1500,- Kč za jeden přestupek s tím, že vybrané 
pokuty půjdou do obecní pokladny. 

 
Bod č. 3 
Projednání a schválení rozpočtového opatření č. 2 
Obecní účetní, paní Jaroslava Hrušková, seznámila zastupitele s detaily a důvody pro přijetí 
rozpočtového opatření. 
 
Usnesení č. 66/2007 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 2. 
 
Hlasování:  pro – proti – zdržel se 
  7 – 0 – 0 
 
Bod č. 4 
Zřízení pořádkové komise 
Starostka obce na základě dřívějších diskuzí mezi zastupiteli navrhuje zřídit pořádkový výbor 
zastupitelstva, který by měl na starosti věci související s udržováním pořádku zejména na obecních 
pozemcích tak, aby na nich nadále nebyly skladovány stavební materiál, vraky automobilů, suť, 
odpadky a další věci a došlo tak ke zlepšení vzhledu obce a v některých případech i k vyjasnění 
vlastnických vztahů. 
 
Usnesení č. 67/2007 
Zastupitelstvo obce schvaluje vytvoření pořádkového výboru, který bude mít následující úkoly: 

1. Kontrola stavu všech obecních pozemků nejméně jednou za půl roku nebo častěji, na 
základě aktuální situace. 

2. Vypracovávání zpráv o kontrolách uvedených v bodě 1. Zprávy budou obsahovat vždy číslo 
parcel, na kterých se uložené věci nachází a předpokládaného viníka (původce věcí 
uložených na pozemcích) a navrhovaný způsob nápravy. Na základě těchto zpráv vyzve 
obecní úřad viníka k odstranění věcí v určité lhůtě a pokud nebude pozemek vyčištěn, 
vyměří viníkovi na základě opakované kontroly nájemné dle vyhlášky o poplatcích. 

3. Cílem kontrol je, aby obecní pozemky byly dlouhodobě udržovány v pořádku, bez 
nepovolených skládek. 

 
Hlasování:  pro – proti – zdržel se 
  7 – 0 – 0 
 
Usnesení č. 68/2007 
Zastupitelstvo obce volí pořádkový výbor ve složení: předseda Jana Pölderlová a další členové 
Marie Štolová a Bohumír Pecina, bez nároku na odměnu. 
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Hlasování:  pro – proti – zdržel se 
  7 – 0 – 0 
 
Bod č. 5 
Projednání a schválení veřejnoprávní smlouvy s Městem Znojmem, o 
projednávání přestupků 
Starostka informovala zastupitele o možnosti využití služeb JUDr. Pivovarčíka, který by si za jeden 
projednávaný případ bral odměnu 1500,- Kč a poplatky a pokuty zůstanou obci. 
 
Usnesení č. 69/2007 
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření smlouvy s JUDr. Pivovarčíkem o projednávání přestupků 
s poplatkem 1500,- Kč za jeden projednávaný přestupek s tím, že správní poplatky a pokuty 
zůstanou obci. 
 
Hlasování:  pro – proti – zdržel se 
  7 – 0 – 0 
 
Bod č. 6 
Projednání pomoci při výkopu splaškové kanalizace k budově č. p. 95 
Starostka seznámila zastupitele s žádostí od pana Rožoka, který žádá obec o pomoc při výkopu 
splaškové kanalizace k jeho domu č. p. 95. Obec by se měla finančně podílet na výkopových 
pracech. 
 
Usnesení č. 70/2007 
Zastupitelstvo obce neschvaluje poskytnutí finanční pomoci při výkopu splaškové kanalizace 
k budově č. p. 95. 
 
Hlasování:  pro – proti – zdržel se 
  7 – 0 – 0 
 
Bod č. 7 
Nabídka na odkup akcií České spořitelny 
Obec obdržela nabídku od firmy A&CE na odkup akcií ČS ve výši 475,- Kč za kus, tedy celkem 95 
000,- Kč. Obec vlastní 200 kusů akcií. 
 
Usnesení č. 71/2007 
Zastupitelstvo obce neschvaluje prodej akcií České spořitelny firmě A&CE. 
 
Hlasování:  pro – proti – zdržel se 
  7 – 0 – 0 
 
Bod č. 8 
Projednání dohody o pracovní činnosti pro paní Malačkovou L. 
Paní Malačková je zaměstnána obcí za účelem odvozu dětí do mateřské školy v Hnanicích. Nyní se 
jedná o uzavření nové dohody na tento školní rok. Odměna činí 3710,- Kč/měsíc. 
 
Usnesení č. 72/2007 
Zastupitelstvo obce schvaluje uzavření dohody s paní Malačkovou na odvoz dětí do mateřské 
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školky na školní rok 2007/2008 s odměnou ve výši 3710,- Kč/měsíc. 
 
Hlasování:  pro – proti – zdržel se 
  7 – 0 – 0 
 
Bod č. 9 
Projednání nabídky na výměnu vodoměrů 
Obec obdržela nabídku firmy Vodárenská akciová společnost na výměnu vodoměrů. Starostka 
seznámila zastupitele s touto nabídkou. Zastupitelé vzali nabídku na vědomí a konkrétní plán 
výměny vodoměrů bude projednáván později. 
 
Bod č. 10 
Projednání a výběr dodavatelské firmy na opravu místní komunikace ke 
hřbitovu 
Obec dostala dotaci 150 000,- Kč od krajského úřadu JMK, celá investice bude ve výši cca 
400 000,-. Starostka předložila porovnání nabídek od tří firem, další nabídku od firmy Atlanta dodal 
pan Fousek. 
 
Usnesení č. 73/2007 
Zastupitelstvo obce schvaluje firmu Atlanta za dodavatele opravy místní komunikace ke hřbitovu 
dle nabídkové ceny 437 452,- Kč. 
 
Hlasování:  pro – proti – zdržel se 
  7 – 0 – 0 
 
Bod č. 11 
Různé 
 
Projekt na odstranění skládek u hřbitova 
Obec by mohla dostat dotace na odstranění skládek pod hřbitovem ve výši 100 % nákladů. 
Starostka již začala předjednávat pořízení projektu na odstranění skládek. 
 
Žádost na odkoupení pozemku parc. č. 1490/1 
Paní Herbstová podala žádost o odkoupení pozemku parc. č. 1490/1 (za jejím domem). Obec ji však 
již v minulosti žádala o odstranění jejího nepořádku, který se nachází na tomto pozemku. Vzhledem 
k tomu, že paní Herbstová nepořádek dosud neuklidila, starostka odpoví na její žádost odmítavě a 
teprve po odklizení nepořádku může paní Herbstová o odkoupení zažádat. 
 
Stížnost na restauraci pana Suchého 
Několik občanů podalo zastupitelstvu stížnost na hluk, šířící se v nočních hodinách z restaurace 
pana Suchého. Podepsáno je šest lidí. 
Starostka přislíbila, že se pokusí zjistit, co se dá s tímto rušením nočního klidu dělat. Výsledky sdělí 
nejpozději na příštím zasedání zastupitelstva. 
 
Vysvětlení odběru vody lesníky z obecní studny 
Paní Nehybková sdělila, že odběr vody z obecní studny v horní části obce pro potřeby lesníků byla 
domluvena již před několika lety s bývalým starostou a obec za tento odběr dostává dřevo pro akci 
pálení čarodějnic. 
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Bod č. 12 
Usnesení, závěr 
Zapisovatel přečetl zastupitelstvu obce návrh na usnesení schůze zastupitelstva obce Havraníky. 
 
Hlasování:  pro – proti – zdržel se 
  7 – 0 – 0 
 
 
Starostka ukončila po projednání všech bodů programu zasedání zastupitelstva obce 
Havraníky ve 18:47 hod. 
 
V Havraníkách dne 11. 9. 2007 
 
Zapsal: Tomáš Šalomoun 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 
 
 
  Starostka      Místostarostka 


